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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXX/2017 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  26 kwietnia 2017 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie     
     

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

5. Eugeniusz Krzyżanowski  – radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

6. Jerzy Dąbrowski – kierownik Inspektoratu LZMiUW w Strzelcach Krajeńskich 

7. Jerzy Cichocki – inspektor w Inspektoracie LZMiUW w Strzelcach Krajeńskich 

8. Zgirski Tomasz – Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich 

9. Chęciński Jacek – Naczelnik Wydziału Kryminalnego w KPP Strzelce Krajeńskie 

10. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

Porządek obrad XXX Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2016 roku. 

4) Informacja o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

5) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

7) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022, 

b) wyrażenia zgody na zamianę gruntów w miejscowości Zwierzyn. 

8) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych. 

9) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

sołtysów. 

10) Wolne wnioski i informacje. 

11) Zamknięcie XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

    

1. Otwarcie XXX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.ą 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
05 

otworzył Mirosław Gniewczyński               

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy              

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 
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2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił                  

porządek obrad. Zadał pytanie radnym, czy mają uwagi lub wnioski dotyczące przedstawio-

nego porządku obrad. Uwag ani wniosków nie zgłoszono. Następnie poinformował, że po 

sporządzeniu porządku obrad do biura rady wpłynął projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę gruntów w miejscowości Zwierzyn, który został przesłany radnym wraz z 

materiałami sesyjnymi i oddał głos sekretarzowi gminy Andrzejowi Wiśniewskiemu, który 

udzielił wyjaśnienia odnośnie wprowadzonego projektu uchwały, informując, że projekt 

uchwały dotyczy obiektu po młynie w Zwierzynie i ¼ udziału właściciela tego obiektu. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie wprowadzenie do po-

rządku obrad ww. projektu uchwały. Za jego wprowadzeniem i jednocześnie rozszerzeniem 

porządku obrad radni głosowali jednogłośnie, głosowało 15 radnych. Przewodniczący RG 

poinformował, że punkt 7 porządku obrad zmieni brzmienie na” Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022, 

b) wyrażenia zgody na zamianę gruntów w miejscowości Zwierzyn”. Wniosek w sprawie 

zmiany brzmienia pkt.7 porządku obrad poddał pod głosowanie. 

Za zmianą brzmienia punktu 7 radni głosowali jednogłośnie, głosowało 15 radnych. 

 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn  

w 2016 roku. 

 

         Tomasz Zgirski Komendant Powiatowy Policji w Strzelcach Krajeńskich przedstawił 

informację o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zwierzyn w 2016 roku. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Włodzimierz Nobis prosił o polepszenie bezpieczeństwa na rondzie w Strzelcach Krajeńskich 

poprzez przeniesienie przejść dla pieszych dalej od ronda, gdyż obecnie poprzez ich bliskie 

położenie tworzy się korek na rondzie. 

 

Tomasz Zgirski odpowiedział, że przyjrzą się problemowi ronda, jednak w sprawie dokonania 

zmian muszą wnioskować do zarządcy drogi. 

 

Mirosław Gniewczyński stwierdził, że w informacji liczba 16 osób ukaranych za spożywanie 

alkoholu w miejscach publicznych na terenie Gminy Zwierzyn, to jest stosunkowo za mała  

w stosunku do rzeczywistości. 

 

Jacek Wiśniewski dzielnicowy na terenie gminy Zwierzyn poinformował, że jest tu ujęta licz-

ba, gdzie nakładane są tylko mandaty. 

 

Mirosław Gniewczyński prosił o zwrócenie uwagi na osoby przebywające do późnych godzin 

nocnych przy wiacie na boisku szkolnym oraz na placu przy scenie przy sali wiejskiej. Zakłó-

canie przez nich ciszy nocnej i zaśmiecanie terenu. Są skargi mieszkańców Górek Noteckich. 

 

Jarosław Skiba poinformował, że policja ustawia się w godz. 8
00

-12
00

 na ul. Kościelnej w 

Zwierzynie, proponował, żeby to robili w późniejszych godz. i trochę dalej od tego miejsca 

gdzie stoją, gdyż dopiero wtedy szaleją kierowcy. 

 



3 
 

Andrzej Wiśniewski zwracając się do dzielnicowego podziękował mu za pomoc przy za-

mknięciu punktu sprzedaży alkoholu w Zwierzynie. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG podziękował przedstawicielom policji za przy-

bycie i udzielenie wyczerpujących informacji, a następnie zamknął dyskusję i punkt 3. 

4. Informacja o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

       Jerzy Dąbrowski kierownik Inspektoratu LZMiUW w Strzelcach Krajeńskich przedstawił 

informację o stanie urządzeń wodnych i melioracyjnych na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

      Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, 

wobec czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5.  Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

     Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że sprawozdanie zostało 

przesłane wraz z materiałami sesyjnymi i otworzył dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do 

protokołu). 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał, czy wyklarowała się sytuacja w SG05. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że nie zna kwestii, gdyż nie jest człon-

kiem zarządu. 

 

Mariusz Krzyżanowski zadał pytanie, czy jest już podpisana umowa z Eneą. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że jeszcze nie, wyjaśniając jaki jest problem. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach            

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022 

 

        Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że ubiegają 

się o środki na uzdatnianie stacji w Górkach Noteckich i wodociągowanie. Aby można było to 

czynić należy mieć odzwierciedlenie w strategii. Poinformował, że do projektu uchwały po 

konsultacji z radcą prawnym wniesiono zmiany. 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
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Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022 (opinia Nr 153/2017 w załączeniu do 

protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Strategii Rozwoju Gminy Zwierzyn na lata 2015-2022 pod głosowanie. Udział w 

głosowaniu wzięło 15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XXX/157/2017 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

       b) wyrażenia zgody na zamianę gruntów w miejscowości Zwierzyn  

 

          Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy w kwestii wyjaśnienia poinformował, że Gmina 

Zwierzyn ma ¾ udziału, Pan Dariusz Korsak ¼ udziału. Jest porozumienie z p. Korsakiem, że 

jego udział odda Gminie w zamian za grunt pod dzierżawionym przez niego kioskiem. Na-

stępnie poinformował o zamierzeniach odnośnie młyna. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zamianę gruntów w miejscowości Zwierzyn (opinia Nr 154/2017 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt w sprawie wyrażenia zgody na za-

mianę gruntów w miejscowości Zwierzyn pod głosowanie. Udział w głosowaniu wzięło  

15 radnych, projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 15 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXX/158/2017 (Uchwała w za-

łączeniu do protokołu).        

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Grzegorz Kuchciński zapytał, czy jest coś wiadomo odnośnie konserwacji przepustu 

znajdującego się naprzeciwko sklepu p. Koszyka w Górkach Noteckich na ulicy Kolejowej. 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor w UG udzielając odpowiedzi poinformował, że nic w tej sprawie 

nie wiadomo. 

 

Grzegorz Kuchciński zadał pytanie, kiedy zostanie uprzątnięty teren wokół boiska szkolnego 

w Górkach Noteckich, informując, że przy wiacie jest pełno butelek, a boisko nie nadaje się 

do użytku. 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że rozmawiając z p. dyrektor szkoły odnośnie boiska 

uzyskała informację, że jest ono dla mieszkańców. Nie jest jego właścicielem szkoła, która 

zgodnie z porozumieniem może je tylko użytkować. Pani dyrektor szkoły zawarła takie 

porozumienie z p. sołtys i szkoła za to boisko nie odpowiada. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że nawierzchnia jesienią jeszcze nie 
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została skończona ze względu na pogodę, będzie ona wyrównana i zaczesana. Bałagan 

(pozostawione butelki) powinien być posprzątany przez osoby, które to zrobiły. Boisko ma 

służyć mieszkańcom, szkoła jest partnerem i też ma prawo z tego terenu korzystać. Przekaże 

informację dzielnicowemu, żeby wzmógł zainteresowanie tym terenem.  

 

Grzegorz Kuchciński prosił o przegląd dojazdu na mostek szkolny w Górkach Noteckich 

(zrobił się uskok, obniżył się asfalt). 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o poprawę chodnika przy kościele w Zwierzynie. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że o stanie chodnika zostanie poinformowany starosta. 

  

Stefania Sierocińska poinformowała, że podczas opadów deszczu zalewane są działki 

znajdujące się za jej posesją przylegające do rowu, który jest nieczyszczony.  

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że temat tych działek stale wraca i są w tej sprawie 

bezsilni. Droga należy do powiatu, działki są prywatne a właściciele na swoich gruntach 

odpowiadają za rowy. Zostanie wystosowane pismo do starosty o odtworzenie rowu, jeżeli go 

nie ma,  

a kiedyś był. 

 

Dorota Kruszyna zgłosiła sprawę oświetlenia ulicznego, stwierdzając, że od ponad miesiąca  

w Górecku nie świecą się lampy. W centrum wsi nie świeci się żadna lampa, a przy wyjeździe 

w kierunku Gościmca świecą się trzy, prosząc o informację, dlaczego tak jest.  

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że w dalszym ciągu trwają negocjacje z Eneą odnośnie 

warunków nowej umowy, wyjaśniając problem. 

 

Jarosław Skiba wyraził swoje zdanie na temat boiska w Górkach Noteckich. Stwierdził,  

że problem podobny był w Zwierzynie. Został rozwiązany grzecznie, poproszono woźnych  

o posprzątanie oraz sami sprzątali poprzez akcje z dziećmi. Problem ustał, kiedy wiata została 

przeniesiona z terenu boiska na teren szkoły. 

Ponownie wnioskował o ustalenie do kogo należą betonowe słupy przy posesji  

p. Bortnowskiego. 

 

Mateusz Ostapiuk w kwestii słupów poinformował, że jest to jego teren prywatny i taką 

otrzymał odpowiedź. 

 

Anna Ryś-Konieczna poinformowała, że zostało przywiezionych na cmentarz w Zwierzynie  

9 worków śmieci z terenu Przysieki. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, że są to śmieci przywiezione przez wędkarzy 

i nie należy tego ganić, wręcz podziękować, że teren został posprzątany. 

 

Urszula Kruszyna wnioskowała o uporządkowanie skweru przy kapliczce w Zwierzynie 

(jesienią zostały wycięte lipy oraz połowa żywopłotu i pozostały korzenie). Prosiła o nowe 

nasadzenia krzewów w miejsce wyciętych. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że kapliczka nie jest gminna, wniosek powinien być 

zgłoszony do sołtysa. 
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Pozostałe wnioski i zapytania radni zgłosili wyłącznie pisemnie i nie udzielano na nie 

odpowiedzi podczas sesji. 

 

 

Grzegorz Kuchciński: 

 Zadał pytanie, czy Pan wójt przeprowadził rozmowy z przedstawicielami PKP 

odnośnie budowy parkingu przy stacji PKP w Górkach Noteckich,  

 wnioskował o lepsze oznakowanie wysypiska odpadów komunalnych w Górkach 

Noteckich, twierdząc, że tabliczki tzw. obiekt monitorowany umieszczone są na 

krzakach i są mało widoczne. 

 

Renata Wąsik zadała pytania: 

 kiedy rozpocznie się remont sali wiejskiej w Gościmcu,  

 kiedy będzie tabliczka informująca o tonażu oraz od którego odcinka drogi dotyczy 

znak ustawiony w miejscowości Gościmiec,  

 kiedy będą robione drogi gminne w Gościmcu. 

 

Justyna Pawlak-Gudynowska wnioskowała o zorganizowanie spotkania z policją w szkole 

podstawowej w Gościmcu celem poinformowania uczniów o zachowaniu na drodze, gdyż 

nauczyciele nie radzą sobie z upilnowaniem dzieci, które biegają na boisko ze szkoły  

i odwrotnie. 

 

Renata Marcińczak wnioskowała o uzupełnienie ubytków w asfalcie na ul. Strzeleckiej  

w Zwierzynie na wysokości bloków kolejowych. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

9. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa podziękowała sekretarzowi gminy i inspektorowi ds. dróg 

za szybką interwencję w sprawie drogi. 

 

Kamila Lisek sołtys Górek Noteckich zaprosiła na piknik organizowany w Górkach Notec-

kich w dniu 20 maja br. 

 

Pozostałe wnioski i zapytania sołtysi zgłosili wyłącznie na piśmie. 

  

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa prosiła o zainstalowanie lamp ulicznych przy drogach 

gminnych w Sarbiewie w kierunku posesji p. Jarosława Łuczaka obok placu zabaw. 

 

Magdalena Skurska,  wskazała na brak przejścia dla pieszych oraz ograniczenia prędkości 

przy PSP w Gościmcu (w związku z budową boiska przy PSP dzieci częściej przemieszczają 

się pomiędzy terenem szkoły a placem zabaw). 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9.  

 

10) Wolne wnioski i informacje. 
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Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn przedstawi-

ła sprawozdanie pokontrolne z przeprowadzonej kontroli w Urzędzie Gminy Zwierzyn w dniu  

10 kwietnia 2017 roku (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poddał pod głosowanie przyjęcie sprawozdania. 

Za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że w dniu 26 kwietnia br. otrzymał pi-

smo w kwestii uszkodzeń w uprawach. Jeżeli byłyby takie straty zostanie utworzona komisja, 

prosząc o poinformowanie zainteresowanych. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że: 

 24 maja 2017r. o godz. 11
00

 w sali GOK w Zwierzynie odbędzie się sesja Rady Gminy 

Zwierzyn, 

 złożył gratulacje na ręce radnego Jacka Warchała dla OSP Żółwin, która zdobyła mi-

strzostwo województwa lubuskiego w halowej piłce nożnej drużyn OSP i reprezento-

wała województwo lubuskie w Turnieju Ogólnopolskim, 

 przypomniał, że 30 kwietnia br. mija termin złożenia oświadczeń majątkowych przez 

radnych.  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 10. 

 

13. Zamknięcie XXX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn              

Mirosław Gniewczyński o godzinie 12
45

 zamknął obrady XXX zwyczajnej Sesji Rady             

Gminy Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 

 

 

 

 


